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     VERSLAG ALGEMENE VERGADERING JEUGDRAAD                                                             

WOENSDAG 1 MAART 2023   

Verwelkoming 
Aanwezig:  

Eveline Orban (Chiromeisjes SA), Thomas Verbiest, Jules Reniers en Stijn Wouters (jeugdhuis De 

Non), Rune Sleeuwaert (KLJ Halle), Siebe De Koninck (chirojongens SA),  Héline Jochums (Scouts 

Zoersel), Tine Vervecken (Akabe KrisKras), Niels Van Winckel  (JH Zoezel), Alan Lefevere 

(agendacommissie), Kristien Schryvers (jeugddienst), Luc Kennis (schepen voor jeugd). 

 

Verontschuldigd : Kitty Busschodts (waarnemend gemeenteraadslid), Stef Kunst (KLJ Zoersel), 

Lieselotte Van Arnhem (Jeugdraadvoorzitster) 

 

Goedkeuring verslag jeugdraad 21/12/2022:  

Er werden geen opmerkingen of vragen geformuleerd bij het verslag. Het verslag werd goedgekeurd.  

 

Terugkoppeling vragen en adviezen vorige jeugdraad 

o Terugkoppeling adviezen en vragen:  

o De bouwtoelage voor het vervangen van de keukendeur van Chiro Waks werd 

goedgekeurd. Als de nodig facturen binnen gebracht worden hebben ze recht op 

een tussenkomst van 1.188, 83 euro.  

Vooraf  
Wegens ziekte vervalt de voorstelling van het JAC.  

De jeugddienst overloopt het laatste verslag van de projectgroep OverKop. Wegens ziekte was de 

jeugddienst hier zelf niet aanwezig. Er werd stil gestaan bij mogelijke concrete acties voor de 6 

gemeente uit de Overkopregio Voorkempen.  

Welke acties rond psychisch welzijn van jongeren zou de jeugdraad graag zien in Zoersel ?  

- Jh De Non -> bekendmaking van Overkop – salonbezoek in tuin.  

- Jh Zoezel -> activiteit op zondagavond 

- Het is voor de aanwezigen niet zo duidelijk wat Overkop wil doen. Wat is hun doel ? Wat is 

het verschil met het JAC ?  

Overkop zoekt sowieso samen te werken met de gelukswandelingen van het Logo en de 10-daagse van 

de geestelijke gezondheid.  

 

Verwelkoming & Mededelingen   

Werkgroep herziening subsidiereglementen :  

o Zondag 19/3 om 19u komt de werkgroep samen om het subsidiereglement voor de 

jeugdverengingen te herbekijken. Tine vraagt of deze datum nog verplaatst kan worden. 

Wie wil kan nog aansluiten.  

o Zaterdag 11/3  is het de beurt aan het reglement voor jeugdhuizen. De jeugddienst vraagt 

aan Niels om ook een afvaardiging van JH Zoezel te laten deelnemen.  De link naar het 

subsidiereglement en de PPT die op vorige werkgroep werd overlopen, wordt 

doorgestuurd.  
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Onderzoek raamcontract Security op fuiven :  

Gemeente Malle stelde de vraag aan Brecht, Schilde en Zoersel of er interesse was om met 

vier gemeente een raamcontract aan te gaan met een security-firma. We hopen hiermee zekerheid van 

een firma te kunnen hebben. De voorbije jaren zijn er firma’s die afbellen of worden we 

geconfronteerd met jeugdverenigingen die moeilijk firma’s vinden.  

Na eerst rondvraag gedaan te hebben bij de jeugdverenigingen van de drie gemeente om na te 

gaan of er interesse was om in te schrijven op een raamcontract, werd er ook de vraag gesteld aan 

enkele firma’s of ze wilden intekenen op de dergelijk raamcontract. Van de 8 bevraagde firma’s was 

er maar 1 firma die hiervoor interesse had. Uit de argumentatie kunnen we opmaken dat er een 

structureel tekort is aan opgeleide agenten met het exe07-competentie-attest. (dansgelegenheden) in 

onze regio.  

Het heeft geen zin om dus een bestek uit te schrijven om tot een raamcontract te komen met 

een firma. De jeugddienst van Schilde bereidt een brief voor om dit probleem aan te kaarten. (t.a.v. 

Annelies Verlinden, Dalle, Ambrassade, Bataljong, Vigiliz,..) 

Er werd ook nagevraagd of we Nederlandse firma’s mogen inschakelen. Dit kan als ze over 

een homologatie-attest beschikken.  

Stavaza heropstart jeugdhuizen :  

o JH Zoezel is reeds heropgestart op 17/02. Er was een goede opkomst. Ze plannen op 10 

maart hun volgende activiteit een Après-ski-feestje. Vanaf is het jeugdhuis dus elke 

vrijdag en zondagavond open. Op de eerste gewone vrijdagopening was er +- 35 man. Er 

mogen zich nog altijd nieuw AV’s aandienen. We merken ook hier dat men niet lang op 

voorhand een engagement wil vastleggen. Alles werd opgeruimd en hier en daar dienen 

nog enkele herstellingswerken te worden uitgevoerd. Er is door de gemeente ook budget 

voorzien om de muziekinstallatie in de fuifzaal te vervangen.  

o Jh JoeNiz is nog niet heropgestart omdat hier niet dadelijk trekkers voor gevonden 

worden. Het is aan de jeugd van Sint-Antonius om te laten blijken of ze nood hebben aan 

een ontmoetingsplek in hun deelgemeente. Er is wel vraag van enkele 16- 17 jarigen om 

op woensdagnamiddag te openen. Eind maart zouden er twee jongeren van Sint-Jan ikv 

vrijwilligersactiviteit een schaakactiviteit organiseren. Vanaf dan is het de bedoeling om 

gedurende twee maanden met deze kerels woensdagnamiddag tussen 14 en 17u te openen. 

Ze voorzien elke week een activiteit. Maak dit zeker ook bekend bij jullie leden.  

DATUM woensdagen Activiteit  

29/3 Schaken  

5/4 Film  

12/4  Pingpong en waterpong 

19/4 Buitenspeeldag : honkbal op dwergenbos 

26/4 Gezelschapsspelletjes 

3/5 Kubb  

10/5  Voetbalwedstrijd 
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17/5 ???? 

24/5 Laser games ?  

31/5 Stopmotion Workshop ?  

Jeugdwerkinfrastructuur :  

o Aan KLJ Halle werd een toelage energiebesparende maatregelen toegekend voor het 

vervangen van TL naar Led-verlichting in hun lokaal.  

o KLJ Zoersel bereidt ook een dossier voor om aanspraak te kunnen maken op 

energiebesparende maatregelen. Aan KLJ Zoersel werd ook de vraag gesteld om hun 

Recht van Opstal aan te passen ifv de renovaties die TTK Zoersel wil uitvoeren. Beide 

verenigingen dienen hieromtrent samen met de gemeente goede afspraken te maken zodat 

de speelruimte en de bergruimte voor KLJ gegarandeerd blijft.  

o In het dossier bouwplannen chirojongens is er een evolutie dat chirojongens en meisjes 

bereid zijn om samen op 1 terrein te huisvesten. Wel met de voorwaarden dat ze aparte 

verenigingen blijven, maar bepaalde lokalen gezamenlijk gebruiken. In het kader hiervan 

faciliteert de gemeente een overleg tussen het Bidsdom en de betrokken 

projectontwikkelaar om een grondruil mogelijk te maken zodat er verder bekeken kan 

worden hoe er met dit dossier kan worden verder gewerkt.  

o Ook Natuurpunt ontvangt een toelage energiebesparende maatregelen om een gedeelte van 

het dak van Domein De Welvaert te vervangen door geïsoleerde staalplaten. In de 

overeenkomst met Natuurpunt werd voorzien dat Akabe en JNM in de toekomst ook 

gebruik kunnen maken van deze lokalen voor hun werking.  

Gemeentelijk jeugdwerk  :  

o Na de paasvakantie starten er skate-lessen op aan Turtle Yard. Tijdens de skate-contest 

kwam hiernaar vraag. We werken hiervoor samen met Thrill Campz Vanaf 8 jaar kan je 

inschrijven voor een reeks van 7 lessen op zaterdagvoormiddag . +13 jarigen  kunnen 

inschrijven voor een losse workshop Street/Rails/Stairs op vrijdagavond. Meer info en 

inschrijven via https://thrillcampz.be/zoersel/  

o De adviezen van de kerngroep van het speelplein voor zomer 2023 werden door het 

schepencollege besproken en aanvaard.  

o Per locatie een zorgmonitor voorzien.  

o Twee locaties : Pierenbos en Kiekeboes 

o Huishoudelijk reglement (inclusief schorsingsprotocol) zodat veiligheid kinderen 

en animatoren verzekerd kan worden. 

o Noodzaak geïntegreerd software-systeem 

o Samenwerking Ferm-Kinderopvang – probleem indien kinderen niet tijdig worden 

opgehaald en kinderen geen klant zijn bij Ferm, contingent van de plaatsen open 

stellen voor lagere schoolkinderen 

o Samenwerking OLO : geen gezamenlijke sessies, enkel op vraag n.a.v. casus 

o Geen gezamenlijke startdag Play&Sport, eigenheid van de werking bewaken 

o Eigenheid en herkenbaarheid speelpleinwerking : noodzaak eigen logo.  

o  Schepencollege stelde de vraag om te onderzoeken of het speelplein betalend gemaakt kan 

worden. Advies kerngroep :  

o Belang dat er eerst een goed software is aangezien dit bijkomend administratie 

met zich meebrengt. Dit moet eenvoudig kunnen gebruikt worden door de 

monitoren en de dienst vrijetijd. Betalen impliceert immers : facturatie, accurate 

registratie aanwezigheden, fiscale attesten, … 

https://thrillcampz.be/zoersel/
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o In belang van het welzijn van het kind het aantal weken speelplein te beperken tot 

5. Vorige zomer zijn er een heleboel kinderen die 7 weken waren ingeschreven. 

Op het einde van de zomer vertonen deze vervelend gedrag. Er zijn ook kinderen 

die in zelfde schoolomgeving zitten als doorheen het schooljaar. Belangrijk is dan 

wel dat er voor ouders die een opvangvraag hebben, dat Ferm kinderopvang 

opnieuw 6-12 jarige kinderen toestaat. Voorbije zomer hadden ze geen volledig 

bezette capaciteit.  

o We zijn nog op zoek naar een hoofdanimator. Stuur de vacature door aan mogelijk 

geïnteresseerden : https://www.zoersel.be/vacature-hoofdanimator-van-1-juni-tot-31-

augustus Dit gaat om een tijdelijke tewerkstelling van 3 maand. Als begin juni blijkt dat er 

niemand werd gevonden. Zal de vacature mogelijk open gesteld worden binnen het 

jobstudentenstatuut. -> De jeugdraad adviseert om de hogescholen KDG /AP aan te 

schrijven.  

Reglement Z-pascharter  

Dit reglement werd reeds goedgekeurd door de gemeenteraad. Vanaf nu kunnen verenigingen dien het 

Z-label onderschrijven en een korting hebben toegestaan op het lidgeld een tussenkomst vragen aan de 

gemeente https://www.zoersel.be/leven-en-welzijn/sociale-dienstverlening/zlabel/formulier-

terugbetaling-lidgeld-voor-erkende-vereniging Aanvragen moeten voor eind februari ingediend 

worden.  

Info Z-label : https://www.zoersel.be/leven-en-welzijn/sociale-dienstverlening/zlabel 

Info Z-pas : https://www.zoersel.be/leven-en-welzijn/sociale-dienstverlening/zpas 

Jongeren voor Bohicon  

Op het infomoment waren 17 geïnteresseerden waaronder een grote groep chiromeisjes van Sint-

Antonius. We zullen mogelijk een selectie moeten doorvoeren omdat er normaal min 4  en max 12 

deelnemers kunnen meegaan. Deadline om de kandidaturen in te dienen is 24/3/23. 

Speelruimte  

Dwergenbos : de plantactie werd uitgesteld door het slechte weer. Voor het einde van de paasvakantie 

zullen de laatste speelaanleidingen geplaatst worden : amfi-theater, bespeelbare kunst (tipi), … 

Smispleintje : Regionaal Landschap hiervoor bestek opmaken. De input van de bevraging rond 

speelruimte in deelgemeente Zoersel in 2021 zal hierin worden meegenomen. Aangezien dit aanpalend 

is aan het woonzorgcentrum zal er ook aandacht zijn voor beweegtoestellen die ook kinderen uitdagen. 

De eerste spadesteek zal voor het buurtfeest van 25/6 ingepland worden.  

Op de meanderende waterloop (overstromingsgebied) op de hoek van de Antwerpsedreef en de 

Hallebaan heeft de provincie Antwerpen i.s.m. Regionaal Landschap een evenwichtstoestel geplaatst 

in combinatie met een bijenhotel.  

Kampvervoer :  

Vergeet dit niet aan te vragen voor de deadline van 15/3.  

Tine geeft mee dat ze voor Akabe-aanvraag ook nog een vergunning zullen doorsturen waar de 

container geplaatst mag worden op een openbare parking aanpalend aan hun kampterrein.  

https://www.zoersel.be/vacature-hoofdanimator-van-1-juni-tot-31-augustus
https://www.zoersel.be/vacature-hoofdanimator-van-1-juni-tot-31-augustus
https://www.zoersel.be/leven-en-welzijn/sociale-dienstverlening/zlabel/formulier-terugbetaling-lidgeld-voor-erkende-vereniging
https://www.zoersel.be/leven-en-welzijn/sociale-dienstverlening/zlabel/formulier-terugbetaling-lidgeld-voor-erkende-vereniging
https://www.zoersel.be/leven-en-welzijn/sociale-dienstverlening/zlabel
https://www.zoersel.be/leven-en-welzijn/sociale-dienstverlening/zpas
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Bespreken 

Inspraak en participatie :  

In eerste fase deden we een online bevraging via de scholen en kregen jullie ook de vraag om de 

online bevraging te verdelen bij jullie leden van 12 tot 14 jaar. In totaal vulden 832 kinderen en 

jongeren de bevraging in, waarvan 235 uit derde en vierde leerjaar, 537 uit vijfde of zesde leerjaar en 

57 uit het eerste of tweede jaar secundair. Op basis van de bevindingen willen we nu op een aantal 

zaken doorvragen om duidelijker te krijgen waarom dit antwoord werd gegeven. Bij de uitnodiging 

stuurde we de data mee wanneer we bij jullie 12-14 jarigen op bezoek willen komen.  

- Bij Scouts Zoersel zijn we welkom tussen twee en half vier op 26/3 of 2/4 , 

contactpersoon voor deze tak : Wannes Tuytelaars 

- Bij Chiromeisjes Sint-Antonius kan 26/3 of 2/4 tussen 14 en 17u, contactpersoon : Marike 

Verniers 

- Bij KLJ Halle kan 25/3 of ¼  tussen 14 en 17u.  

- Chirojongens vrezen dat er maar 3 leden van de 8 aanwezig zullen zijn.  

Buitenspeeldag  

Vanuit de agendacommissie is er geen trekker beschikbaar voor de buitenspeeldag van woensdag 19/4. 

Na de oproep op vorige jeugdraden zijn er geen andere jeugdraadsleden die mee in de werkgroep 

willen zetelen. Deelname stond wel in het actieplan van de jeugdraad.  

De jeugdraad besluit om niet deel te nemen aan de buitenspeeldag. De timing is niet ideaal voor 

jeugdwerkers. Heel wat jeugdwerkers zitten op kot.  

Agendacommissie :  

We vroegen ook om tegen vandaag namen van Zoerselse jongeren/jeugdwerkers naar voor te schuiven 

die Alan en Lieselotte kunnen versterken in de jeugdraad. Volgende namen werden genoemd: Jules 

Reniers, Matthias Boonen, Fien Boeckx, Stijn Wouters, Kobe Verreck, Kobe Vermeiren.  

Alan legt uit dat de agendacommissie 2 à  1.5 week voor de jeugdraad samen komt om te bepalen 

welke punten rijp zijn om mee te delen of te bespreken. Soms wordt een ontwerpadvies voorbereid. Er 

wordt besproken hoe bepaalde punten worden aangebracht en elk agendacommissielid wordt ook 

verantwoordelijk om een bepaalde activiteit mee te coördineren vb OBNM, Buitenspeeldag. Er is een 

penningmeester en een verantwoordelijke voor het materiaal van de jeugdraad.  

Alan en Lieselotte zullen de genoemde namen contacteren en polsen of er interesse is om de 

agendacommissie te versterken.  

Samen studeren:  

Vanaf wanneer starten de blokperiodes in hoge school en unief zodat we kunnen onderzoeken of we 

een studieplek kunnen aanbieden. De blok start de laatste week van mei t.e.m. 30/6. 

Bij de jeugddienst was ter ore gekomen dat er studenten weg gebleven zijn uit de bibliotheek in 

Zoersel omdat het WIFI-netwerk overbelast was in de kerstvakantie. Er is aan de dienst ICT gevraagd 

om hier extra accespoints te voorzien.   
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Adviseren   

 

Aanvraag speerpuntactie Scouts Halle  :  

Scouts Halle plant opnieuw hun jaarlijks evenement ‘Het grote Bosgebeuren’ op 9 september 2023. 

Aangezien dit evenement de gemeente Zoersel uitdraagt tot ver buiten de gemeentegrenzen, stellen ze 

de vraag of er een erkenning als speerpuntactie wordt toegestaan.   

Advies :  

De jeugdraad geeft een negatief advies bij de aanvraag van Scouts Halle aangezien we dit 

werkjaar nog nooit iemand van Scouts Halle mochten verwelkomen op de jeugdraad en er 

dus ook niemand toelichting kon geven bij de aanvraag.   

Aanvraag speerpuntactie Nacht van de Long Man :  

Scouts Zoersel plant op 11-13/8/23 hun Nacht van de Long Man. Ze diende hiervoor op 16/1 een 

aanvraag in om erkend te worden als speerpuntactie.  

 

 Advies :  

De jeugdraad geeft een positief advies bij de aanvraag van Scouts Zoersel om hun 

evenement Nacht van de Long Man dat gepland wordt van 11-13/8/23 te erkennen als 

speerpuntactie.  

Aanvraag speerpuntactie Festihalle :  

JH De Non diende tijdens de vergadering een aanvraag in om hun evenement Festihalle dat ingepland 

wordt op 5 augustus te erkennen als speerpuntactie.  

 

 Advies :  

De jeugdraad geeft een positief advies bij de aanvraag van JH De Non om hun evenement 

Festihalle dat gepland wordt op 5/8/23 te erkennen als speerpuntactie.  

 

Subsidiereglement ter promotie van het publiek ter beschikbaar stellen van automatisch externe 

defibrillatoren : 

 

De gemeente wil verenigingen die een defibrilator te beschikking willen stellen die 24u bereikbaar is 

ondersteunen door de aankoop van een buitenkast terug te betalen met een maximum van 300 euro en 

wil maximum 150 euro betoelagen van het verplicht jaarlijks onderhoudscontract.  

 

Momenteel hangt er bij de voetbal en van Zoersel en Sint-Antonius en bij TC Den Otter een 

defibrilator. Deze is echter niet 24/24 bereikbaar. Ook bij de tandartspraktijk in Sint-Antonius die 

enkel bereikbaar is tijdens de openingsuren. In AZ Voorkempen en de psychiatrie hangen er ook 11 

toestellen verspreid op het domein. Ook Monnikenheide heeft een defibrilator.  

De sportverenigingen zijn niet geneigd om de defibrilator te verhangen zodat hij gemakkelijker 

bereikbaar is voor iedereen. Het is immers noodzakelijk om er snel bij te zijn. Bovendien wordt dit op 

termijn verplicht voor bepaalde sportclubs.  
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Advies :  

De jeugdraad zou het veel zinvoller vinden als er centraal in elke dorpskern een 

defibrilator komt aan een openbaar gebouw i.p.v. 7 onderhoudscontracten te subsidiëren 

waarvan het toestel niet bereikbaar is. De jeugdraad stelt volgende locaties voor : 

Bibliotheek Halle, Bibliotheek Zoersel, Site Achterstraat in Sint-Antonius.  

De jeugdraad is ook vragende partij om vorming CPR te voorzien zodat de drempel om 

het toestel te gebruiken te verlagen.  

 
Aan u 

- Voorstellen en suggesties rond de kind- en jeugdvriendelijkheid van de gemeente 

o Klopt het dat het Zonneputteke zal worden platgegooid en dat er een woonproject 

wordt gerealiseerd ? JH Zoezel vraagt of er een buffering voorzien wordt ten 

aanzien van het jeugdhuis ?  

➔ De schepen bevestigt dat er plannen zijn om daar in de 

toekomst een woonproject te voorzien. Het jeugdhuis zal 

betrokken worden bij de plannen zodat er samen gekeken kan 

worden hoe er een buffer voorzien kan worden.  

o JH De Non uit ook hun bezorgdheid over de bijkomende appartementen die er 

naast hun gerealiseerd zullen worden. Ze vrezen ook voor klagende buren en 

vragen of de gemeente op termijn bereid is om geluidsbeperkende investeringen te 

doen aan het gebouw ?  

➔ De schepen geeft aan dat jeugdverenigingslokalen in 

woonzone gerealiseerd kunnen worden. Ook Scouts Halle en 

Chiro Waks hebben soms problemen met hun buren.  

Bij de opmaak van PPS Zoersel werd door het studiebureau 

voorgesteld om woonzone te maken van Zonneputteke. Voor 

het project naast JH De Non zijn er bepalingen van 

ruimtelijke ordening die 3m buffer toestaan.  

➔ Misschien is het Koetshuis wel een goed onderkomen voor het 

jeugdhuis ?  

o Kan de technische dienst de bankjes buiten onder het afdak aan de inkom 

verwijderen ?  

➔ Deze vraag zal opnieuw gesteld worden aan de technische 

dienst. Hiervoor werd een werkopdracht aangevraagd voor de 

opening.  

o JH De non had de vraag gesteld om een deurstijl te vervangen. De gemeentelijke 

technische dienst heeft echter de gehele deur te vervangen en daarbij een vast 

paneel gebruikt. Dit heeft tot gevolg dat het jeugdhuis zijn sjotterbak niet meer 

buiten krijgt. Ze hebben al geprobeerd of dit via raam of voordeur kan, maar dit 

blijkt niet mogelijk. De sjotterbak word gehuurd en wordt tijdens bepaalde 

feestjes in de Non normaal in de gang geplaatst. Ze hebben nu een factuur 

gekregen voor het vervangen van een deur waar ze niet om gevraagd hebben.  

Verder stelden ze ook reeds de vraag om volgende zaken na te kijken :  

▪ Lekkende kraan aan wastafel 

▪ Nazicht gaskachels, moeten met aansteker worden aangestoken omdat de 

automatische ontsteking niet meer werkt.  

▪ Toilet is verstopt.  

 

- Aankondigingenrondje activiteiten 

04/03/23:  12.30-20u, Resto Akabe, parochiezaal Westmalle  

10/04/23 : Après-ski JH Zoezel  

19/03/23 : Tentoonstelling Scouts Zoersel, 65 jarig bestaan.   
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25/03/23: Brunch en Bal – chirojongens SA 

01/04/23 : Vrijwilligersbeurs – doorgeven vacatures ! 

01/04/23 : Ijssalon chiromeisjes Sint-Antonius 

08/04/23: Technon – JH De Non, 22u 

19/04/23 : Buitenspeeldag  

25/04/23 : 18.30 u Infomoment Vzw-statuut 

29/04/23: I love to Aspi – Sintteunisplein – 21-3u 
13/05/23- 12-17u, Kerelscarwash chirojongens Sint-Antonius 

27/05/23: carwash givers/jins Akabe 11 tot 16.30u 

 

Post en Weetjes   

o Brochure vormingsaanbod voorjaar 2023 

o Volgende jeugdraad :  

Agendacommissie : 27 april  

Algemene vergadering : 4 mei  


